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Protokół Nr 6 

z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Poświętne, które odbyło się                    

w dniu 6 czerwca 2012 r. w sali konferencyjnej urzędu gminy w godzinach 10
20

 – 

14
00

, w części drugiej posiedzenia komisja udała się do Zespołu Szkół 

Samorządowych 

 

Posiedzenie otworzył i przewodniczył radny Andrzej Pawlik. Powitał zebranych 

radnych – lista w załączeniu,  Przewodniczącego Rady oraz przedstawicieli firmy 

Optimum Light oferującej nowoczesne oświetlenie uliczne. Przedstawił proponowany 

porządek dodając, że komisja dokona lustracji ZSS z powodu niezrealizowania tego 

zagadnienia w poprzedniej komisji. 

1. Działalność Zakładu Usług Komunalnych – komisja wyjazdowa. 

2. Zagadnienia bieżące. 

Ad.2. Radny Pawlik powitał przybyłych gości i przekazał im głos. 

- pan Ślęzak zaprezentował oraz omówił działanie i zastosowanie lamp ledowych 

promowanych na rynku oszczędnego gospodarowania energia elektryczną. 

W podjętej dyskusji omawiano możliwość zastosowania proponowanych rozwiązań w 

oświetleniu ulicznym. Przedstawiciele firmy zaproponowali możliwość dzierżawy 

określonych odcinków oświetlenia ulicznego uwalniając gminę od wielkich obciążeń 

związanych z  eksploatacją oświetlenia ulicznego. 

O godzinie 11 na posiedzenie przybył Wójt Gminy.  

Po zakończeniu dyskusji radny Pawlik przewodniczący komisji podziękował za 

przedstawienie interesującej oferty dla przedstawicieli firmy. 

- Wójt poinformował, że umówił się z Komisarzem Wyborczym na 13 czerwca, 

aby przedstawić wybrany pierwszy wariant podziału gminy na okręgi wyborcze 

zgodny z ustawą.  

- radny Worach Przewodniczący Rady zabierając głos wyraził zaniepokojenie 

związane z przedstawionymi przez Wójta wersjami projektu podziału gminy na 

okręgi wyborcze, z którymi ma udać się do komisarza. 

- radny Worach stwierdził, że skoro Wójt ma wybrane warianty to nie ma sensu 

przyszłe głosowanie, w takim układzie nie będę głosował. 

- radny Pawlik, Wójt powinien przedstawić wybrany wariant wraz z opinią 

radnych. 

- radny Worach stwierdził, że Wójt pojedzie z dwoma wariantami, a potem rada 

ma wybierać z tych projektów. Komisarz ustosunkuje się do wybranego 

wariantu a Rada potem musi zaakceptować lub się sprzeciwić komisarzowi. 

- Wójt stwierdził, że musi mieć wariant rezerwowy do rozmów z komisarzem. 

- radny Świąder, oznajmił, że rada wybierze jeden wariant i z tym Wójt pojedzie  

- Wójt Gminy mieszkańcy mogą kwestionować przedstawione projekty. 

- radny Świąder stwierdził, że w piątek będzie przegłosowany wariant do 

przedstawienia komisarzowi. Na wspólnych komisjach będzie przegłosowany 

odpowiedni wariant. 

- radny Wielgus pytał czy w piątek będziemy głosować. 

- Wójt stwierdził, że zabierze do komisarza głosowany wariant. 

Po zakończeniu dyskusji związanej z podziałem gminy na okręgi wyborcze komisja 

udała się do ZSS. 
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Ad.1. O godzinie 11
40

 komisja przybyła do Zespołu Szkół Samorządowych gdzie 

dokonano lustracji obiektu szkoły, w trakcie lustracji członkowie komisji 

przeprowadzali rozmowy z personelem obsługi, nauczycielami oraz gimnazjalistami. 

W trakcie lustracji wszystkie uwagi komisji były omawiane z dyrektorem, który na 

bieżąco udzielał wyczerpujących informacji. 
            Przewodniczący Komisji 

Protokołował:          

                      Andrzej Pawlik 

 Bolesław Kośka 

 

 

Członkowie Komisji:  

 

Kacprzak Marian       .......................................................................  

 

Kwaśniak Stefan         ....................................................................... 

 

Świąder Grzegorz    ....................................................................... 

 

Wielgus Krzysztof   ........................................................................ 

 


